
Afdelingsmøde i afd. 5 Rosnæs 6. sep. 2023   
 

 

1   Valg af dirigent og mødesekretær:        

  

Dirigent:  Jeanne Kruse. 

Sekretær:  Vibeke Hansen. 

 

2   Afdelingsbestyrelsens beretning: 

Bitten Danbard berettede om ekstra mange møder grundet den kommende renovering. 

Tirsdagsklubben fungerer rigtig godt og klubben har været på Gavnø og i Kragenæs, hvor frokosten 

er blevet nydt. Desuden har der været fællesspisning flere gange. 

Der er altid bestyrelsesmedlemmer til stede om tirsdagen, og de hjælper gerne med at løse evt. 

problemer. 

Bitten gjorde opmærksom på den store omsorg, alle har for hinanden og rundede beretningen af 

med en stor tak til viceværterne, som alle er glade for. 

 

3   Godkendelse af afdelingsbestyrelsens budget. 

Kort orientering om budgettets opbygning. 

Beboerne blev gjort opmærksom på, at glas-og kummeforsikring er indeholdt i BS 1944, derfor kan 

privat forsikring ang. disse to ting undværes. 

Der bliver ingen huslejestigning i 2024. 

Der ligger endnu ingen afgørelse ang. tilbagebetalt ejendomsskat. 

Budgettet blev godkendt. 

 

4   Indkomne forslag 

Der var ingen forslag. 

 

5   Valg til afdelingsbestyrelsen. 

Bitten Danbard blev genvalgt og Hans Christensen blev suppleant. 

  

6   Valg til repræsentantskabet. 

Ingen var på valg 

 

7   Evt. 

Jack (Strandvejen) spurgte på tidsplanen for genhusning. Endelig tidsplan bestemmer, hvornår 

planerne er klar. Der opereres med 24 lejemål ad gangen, og genhusning bliver så vidt muligt i 

nærområdet. 

 

Hans (Lindevej) ønsker, at der ved genhusning  tages hensyn til evt. sygdom og allergi, hvilket også 

blev lovet, og han spurgte også, om der er taget hensyn til affaldssortering i de nye køkkener. Det 

undersøges en ekstra gang. 

 

Jack foreslog ekstra hjælp til travle viceværter. Det er dog ikke økonomisk  muligt. 

 

Vibeke ( Enehøjevej) foreslog informationsaften ang. det nye affaldssystem. Det vil komme, hvis 

der er behov. 

 

 

Jeanne  Kruse takkede for god ro og orden. 

 

 


